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Protokół Nr XLIX/2018 

z XLIX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 24 maja 2018 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego  w Strykowie  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XLIX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.05 otworzył 

XLIX sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Podczas otwarcia XLIX sesji nieobecny radny Łukasz Orłowski i Jarosław Włodarczyk. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

 

Ad. pkt 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Planowany porządek obrad XLIX sesji przesłany radnym wraz z materiałami przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie obrad XLIX sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami. 

7. Zatwierdzenie protokołu  Nr XLVII/2018 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 29 marca 2018 r. 

8. Zatwierdzenie protokołu  Nr XLVIII/2018 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 26 kwietnia 2018 r. 

9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 rok,  

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 

2018-2029, 

c) w sprawie przyjęcia projektu ,, Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

Ścieków na terenie Gminy Stryków ʼʼ, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości od osób fizycznych, 

e) w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 
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stanowisko kierownicze w szkołach i w przedszkolu prowadzonych i przejętych 

do prowadzenia przez Gminę Stryków. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Pan Radosław Zaborowski Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych w UM 

w Strykowie w imieniu Burmistrza zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad XLIX 

sesji projektu uchwały  w sprawie zasięgnięcia opinii jednostek pomocniczych Gminy 

Stryków. 
Zgodnie z art. 12 ust. 5 ustawy z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w 

trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (t. j. Dz. U. z 2016 r. poz. 487 z późn. zm.), rada 

gminy przed podjęciem uchwał w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych oraz w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie 

gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych, o których mowa w art. 12 ust. 1 

i 3 tej ustawy, zasięga opinii jednostki pomocniczej gminy. 

Zgodnie z art. 89 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 08 marca1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 

2017 r. poz. 1875 ze zm.) opinia powinna zostać wydana w terminie 14 dni od dnia 

doręczenia projektu. Nie wydanie opinii w terminie uważa się za przyjęcie projektu w 

przedłożonym brzmieniu. 

 

Głosowanie nad poszerzeniem porządku obrad:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących   

Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały będzie procedowany w pkt.9f 

porządku obrad. 

 

Porządek obrad ze zmianą: 

1. Otwarcie obrad XLIX sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami. 

7. Zatwierdzenie protokołu  Nr XLVII/2018 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 29 marca 2018 r. 

8. Zatwierdzenie protokołu  Nr XLVIII/2018 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 26 kwietnia 2018 r. 

9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 rok,  

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 

2018-2029, 

c) w sprawie przyjęcia projektu ,, Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

Ścieków na terenie Gminy Stryków ʼʼ, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości od osób fizycznych, 
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e) w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowisko kierownicze w szkołach i w przedszkolu prowadzonych i przejętych 

do prowadzenia przez Gminę Stryków, 

f) w sprawie zasięgnięcia opinii jednostek pomocniczych Gminy Stryków. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

Na salę obrad przyszedł spóźniony radny Łukasz Orłowski i radny Jarosław Włodarczyk. 

Głosowanie w sprawie zmienionego porządku obrad:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głosów  wstrzymujących   

 

Radny Jarosław Włodarczyk nie głosował. 

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Łukasz Orłowski, 

2) Karol Lenart, 

3) Jarosław Włodarczyk. 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie: 

 14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący   

Ad. pkt. 5 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między 

sesjami. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa przedstawiając sprawozdanie mówił o 

następujących sprawach: 

 bieżącej realizacji inwestycji przyjętych w budżecie gminy na 2018 rok, 

 odebraniu wyróżnienia w rankingu „Perły Samorządu”. Wyróżnienie przyznane 

zostało w  kategorii gmina miejsko-wiejska. Kapituła oceniająca gminy brała wiele 

czynników i wskaźników GUS  pod uwagę między innymi:  sprzyjanie 

przedsiębiorcom, inwestorom, rozwój infrastruktury sportowo- kulturalnej , 

wprowadzane innowacje, poziom pozyskanych funduszu unijnych, finanse. Gala 

wręczenia wyróżnień w tym roku odbyła się 17 maja w  Muzeum Emigracji w Gdyni, 

 w związku z protestem, jaki wpłynął w sprawie budowy domu kultury jest 

przygotowywana pełna informacja włącznie z wizualizacją tego obiektu, celem 

przekonania osób przeciwnych budowie domu kultury w tym miejscu.  

Burmistrz mówił, że sporządzając pełną informację oraz wizualizację, daje wyraz 

poszanowania głosów 1700 osób podpisanych pod sprzeciwem. 

 

Ad. pkt 6 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych 

komisji rady z działalności w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że brał udział w 

posiedzeniach niektórych komisji merytorycznych rady oraz w przygotowaniu dokumentów 

na dzisiejszą sesję rady oraz odczytał dwa zaproszenia dla rady: do udziału w biegu oraz do 
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udziału w spotkaniu organizowanym przez Gminę Głowno w sprawie programów 

informacyjnych realizowanych w gminach przez telewizję Toya. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja zapoznała się z informacją dot. realizacji budżetu 

przez jednostki organizacyjne Gminy Stryków tj. Ośrodek Kultury i Rekreacji i Gminną 

Bibliotekę Publiczną. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna na dwóch posiedzeniach zajmowała się analizą 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 r. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja zapoznała się z informacją dot. realizacji inwestycji w 

zakresie ochrony środowiska oraz opiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Stryków , 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący  Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja zapoznała się z informacją dotyczącą 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy Stryków w 2017 roku oraz opiniowała 

projekty uchwał na bieżącą sesję. 

 

Ad. pkt 7 Zatwierdzenie protokołu  Nr XLVII/2018 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 29 marca 2018 r. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XLVII sesji podczas obrad XLIX sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLVII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głos  wstrzymujący   

 

Ad. pkt. 8 Zatwierdzenie protokołu  Nr XLVIII/2018 z sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie, która odbyła się w dniu 26 kwietnia 2018 r. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XLVIII sesji podczas obrad XLIX sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLVIII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głos  wstrzymujący   

Ad. pkt. 9 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 rok,  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak zwrócił uwagę, że w załączniku do projektu uchwały jest inna 

data i prosił o poprawienie daty.  

Radny mówił, że wprowadzona jest w projekcie uchwały nowa inwestycja o wartości 100 tys. 

zł ( Lipka – działka gminna i boisko w Swędowie) i pytał jak to się będzie miało do 

zaplanowanego na ten rok budżetu? Czy te obiekty będą wykorzystywane? 

Czy nowe inwestycje oświetleniowe będą realizowane później? 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała, że zadanie w 

Lipce jest kontynuacją zadania z poprzedniego roku. Boisko w Swędowie będzie 
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wykorzystywane przez Klub Sportowy Dobra tym bardziej, że sołectwo przekazało część 

swoich środków finansowych wcześniej. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 

2018-2029, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  

 

c) w sprawie przyjęcia projektu ,, Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

Ścieków na terenie Gminy Stryków ʼʼ, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa wniosła: 

 autopoprawkę do projektu uchwały poprzez dodanie w załączniku do projektu 

uchwały ( w tytule) wyrazu ,,projektʼʼ. Poprawione zostaną również błędy literowe. 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki do projektu uchwały:  

14głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  

 autopoprawkę do projektu uchwały w § 1 ust. 1 , na końcu zdania dodaje się ,,zwany 

dalej Regulaminemʼʼ. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z przegłosowanymi autopoprawkami:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  

 

d) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości od osób fizycznych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że z uzasadnienia do niniejszej uchwały wynika, że 

droga była realizowana w ramach przepisów specustawy. 

radny pytał w jakim terminie zainteresowana osoba ma złożyć wniosek? 

Czy był robiony szacunek ile takich terenów posiada gmina? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że trudno dokonać takiego 

bilansu, ponieważ są realizowane różne drogi. 

Jeżeli jest brak realizacji inwestycji zgodnie z planem to najpierw musimy pozyskać teren. 
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Radny Sylwester Kacprzak pytał: a te inwestycje , które już zostały zrealizowane? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że przygotowana zostanie taka 

informacja. 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa mówiła, że każdy plan 

zagospodarowania przestrzennego zawiera prognozę finansową, która określa na jaką kwotę 

gmina powinna być przygotowana. Wykup od właściciela gruntów odbywa się na wniosek. W 

tym przypadku wniosek został złożony po realizacji inwestycji w 2016 roku. Wycena gruntów  

według operatu szacunkowego to 175 tys. zł. W wyniku negocjacji ustalona została kwota 

100 tys. zł. Nie ma określonego terminu składania wniosku. Roszczenia przedawniają się po 

upływie 10 lat. Według oświadczenia właścicielek, istniejący na działce  budynek został 

rozebrany i nie był brany pod uwagę przy wycenie nieruchomości. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  

 

e) w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowisko kierownicze w szkołach i w przedszkolu prowadzonych i przejętych 

do prowadzenia przez Gminę Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że tą uchwałą regulujemy obniżkę tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko 

kierownicze w szkołach i w przedszkolu i pytał czy rada będzie  również podejmowała 

uchwałę dotyczącą pedagogów i innych specjalistów? 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odpowiedziała, że te zagadnienia są 

uregulowane już ustawowo. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  

Ze względu na niezgodność w liczeniu oddanych głosów, Przewodniczący rady złożył 

wniosek o reasumpcję głosowania. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących   

II Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3  głosy  wstrzymujące  

Ze względu na niezgodność w liczeniu oddanych głosów, Przewodniczący rady złożył drugi 

wniosek o reasumpcję głosowania. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących   

III Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  
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13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosy  wstrzymujące  

 

f) w sprawie zasięgnięcia opinii jednostek pomocniczych Gminy Stryków 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pan Radosław Zaborowski Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych w UM 

w Strykowie szczegółowo przedstawił projekt uchwały  w sprawie zasięgnięcia opinii 

jednostek pomocniczych Gminy Stryków. 
Zgodnie z art. 12 ust. 5 ustawy z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w 

trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (t. j. Dz. U. z 2016 r. poz. 487 z późn. zm.), rada 

gminy przed podjęciem uchwał w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych oraz w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie 

gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych, o których mowa w art. 12 ust. 1 

i 3 tej ustawy, zasięga opinii jednostki pomocniczej gminy. 

Zgodnie z art. 89 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 08 marca1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 

2017 r. poz. 1875 ze zm.) opinia powinna zostać wydana w terminie 14 dni od dnia 

doręczenia projektu. Nie wydanie opinii w terminie uważa się za przyjęcie projektu w 

przedłożonym brzmieniu. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących 

Ad. pkt 10 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że na kilku posiedzeniach komisji rady poruszał 

temat przepustu pod drogą powiatową przy ul. Podlipie. Przepust jest niedrożny, rowy nie 

koszone. Prosił żeby Urząd zajął się tym tematem. Z informacji przedstawiciela Starostwa 

Powiatowego w Zgierzu wie, że przepust należy do PKP ponieważ leży w terenach 

kolejowych. Ulica Podlipie jest drogą gminną, droga przez Tymiankę jest w gestii Starostwa, 

przepust w gestii kolei a mieszkańcy mają jak mają. 

Radny apelował aby Jednostka Robót Publicznych wykaszała cały teren tam , który do niej 

należy a nie tylko pasek o szerokości 30-50 cm. Resztę wielokrotnie wykasza jeden z 

mieszkańców ale to nie jest jego zadanie. 

Radny Karol Lenart pytał czy udostępniona została droga przez Sosnowiec Pieńki dla nowej  

inwestycji? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że dla możliwości realizacji 

inwestycji z inwestorem zawarte zostało porozumienie z odtworzeniem nawierzchni. 

Radny Andrzej Janeczko pytał: 

 czy wyszło pismo do łódzkiego MPK w sprawie zatrzymywania się busa na pętli ,,60ʼʼ 

? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że zostało wystosowane pismo , nie ma 

odpowiedzi w sprawie wyrażenia zgody. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że w związku z nowym prawem łowieckim, sołtysi chcą 

się zrzec tego nałożonego na nich  prawa i złożą do Burmistrza pismo aby nie uczestniczyć w 

zespołach szacujących szkody. 
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że ten problem dotyczy całego 

kraju. Sołtysi województwa Wielkopolskiego odmówili udziału w tych komisjach. 

Dobrze byłoby skierować pismo- petycję w tej sprawie do posłów. 

Radny Dariusz Dziewulski mówił: 

 na jednym z posiedzeń komisji prosił o likwidację ubytków w asfalcie na ul. Stary 

Rynek nie jest do tej pory to zrobione, 

 przy Tesco na ul. Targowej wysoki żywopłot ogranicza widoczność przy wyjeździe z 

parkingu, 

Radny pytał czy istnieje możliwość posadowienia lustra drogowego na ul. Kościuszki przy  

skrzyżowaniu z ul. Głowackiego? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że ubytki w asfalcie są w trakcie uzupełniania. 

Sprawa lustra drogowego jest nowa i należy sprawdzić czy jest możliwość ustawienia lustra. 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa  mówiła, że żywopłot jest 

przycinany co roku i będzie przycięty.  

Radny Marek Gierat mówił o: 

 rozpoczętej budowie drogi w Tymiance i o tym, że wiele miejsc jest źle 

wyprofilowanych. Już jest problem żeby poruszać się teraz, 

 odbywa się koszenie poboczy dróg. Skrzyżowanie dróg Bronin- Zagłoba jest w 

dalszym ciągu niewidoczne, należy to jak najszybciej wykosić. Są tereny dobrze 

wykoszone , są takie gdzie wykoszone zostały tylko wąskie pasy, 

 Radny zwrócił się z prośbą o wykoszenie boiska we wsi Wrzask. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że uwagi odnośnie wykonania drogi 

w Tymiance zostaną przekazane wykonawcy. Jak pojawi się warstwa ścieralna problem 

zniknie. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał kiedy zostaną posadowione wiaty przystankowe przy 

drodze nr 14 w Dobrej Nowinach ? Przystanki , które istnieją są słabo oświetlone. 

Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że utwardzenie terenu pod przystanki zostało zlecone na 

początku roku. Wykonawca obiecał oddać uzgodniony projekt z generalną dyrekcją niestety 

nie oddał. Jeżeli będą wszystkie uzgodnienia w ciągu miesiąca powinno udać się zrealizować 

zadanie. 

Radny Sylwester Kacprzak w nawiązaniu do dziś podjętej uchwały w sprawie zmian w 

budżecie mówił, że bardzo dobrze dzieje się , że dostrzegamy potrzebę doświetlenia obszarów 

na gminie. 

Radny zwrócił się z prośbą do Burmistrza o przyjrzenie się newralgicznemu w tym temacie 

punktowi  tj. przystankowi autobusowemu MPK w Dobrej, który jest kompletnie 

nieoświetlony i drugi teren- okolice stawu w Dobrej gdzie jest nieoświetlona kładka, z której 

między innymi korzystają dzieci w sezonie wiosny i jesieni idąc do szkoły. 

W związku z tym radny poddał pod rozwagę zainstalowanie infrastruktury oświetleniowej na 

terenie sołectwa dobra. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że parę lat temu była podjęta uchwał o wyróżnianiu osób 

zasłużonych dla Ziemi Strykowskiej. Czy są fizycznie wykonane przywieszki, odznaczenia 

przyjęte w tej uchwale? Czy można złożyć wniosek o wyróżnienie? Do tej pory nikogo nie 

odznaczyliśmy. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że nie ma wykonanego takiego 

odznaczenia. Burmistrz proponował zgłaszać osoby do odznaczenia. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że po rozmowie z Panią sołtys wsi Tymianka 

,popiera uwagę radnego Gierata w sprawie jakości wykonania pierwszej warstwy drogi w 

Tymiance i prosił aby uczulić na te uwagi wykonawcę drogi. 

Radny Andrzej Janeczko pytał co z drogą Ługi-Cesarka?  
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Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że decyzja jest nieprawomocna , wpłynęło odwołanie do 

Wojewody. 

 

Ad. pkt.11 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Po przedstawieniu informacji Burmistrza Strykowa dotyczącej przyszłej budowy domu 

kultury przeciągającej się w czasie, Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Radny 

Paweł Kasica złożył wniosek formalny do Komisji Uchwał i Wniosków następującej treści: 

Zdjąć  zadanie pt. budowa ośrodka kultury wraz ze środkami finansowymi z budżetu 

2018 roku. 

Uzasadnienie: może nie dojść do skutku rozstrzygniecie przetargowe na to zadanie a co za 

tym idzie brak realizacji inwestycji w tym roku. 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica mówiła , że sołtysi nie chcą uczestniczyć w 

pracach zespołów szacujących  szkody łowieckie, ponieważ przedstawiciel związku 

łowieckiego informował, że Związek nie ma pieniędzy na wypłacanie odszkodowań. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że na dzień dzisiejszy obowiązuje 

przepis ustawowy , który gminy muszą realizować. 

Pan Ryszard Miśkiewicz sołtys wsi Sosnowiec nawiązał do koszenia rowów należących do 

gminy i pytał czy zostanie zakupiony sprzęt do tego typu wykoszeń? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że sprzęt może być zakupiony w 

przyszłorocznym budżecie. Najpierw jednak muszą być oznaczone wszystkie pasy drogowe w 

taki sposób aby nie było konfliktu z właścicielami gruntów. 

Mieszkaniec (…)zadał następujące pytania: 

 czy zostanie rozpoczęta budowa centrum kultury w tej kadencji? 

 czy będą budowane ścieżki rowerowe na terenie gminy Stryków? 

 czy gmina będzie przejmowała drogi techniczne ( wokół autostrad)? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że planowane jest wystąpienie z 

wnioskiem o przejęcie niektórych dróg serwisowych, tych , które ze względów 

komunikacyjnych są dla naszej gminy istotne. Taka procedura przejęcia trwa około roku. 

Pierwsza będzie droga prowadząca do ul. Legionów zaczynająca się tuz przy wiadukcie 

autostradowym, która stanowiła objazd przy budowie ul. Legionów. 

Ścieżki rowerowe-  powstał projekt przebiegu drogi krajowej nr 14 od Łodzi do Głowna, 

gdzie zabiegaliśmy o ścieżki rowerowe i ciągi rowerowo-piesze. One się pojawiły na całym 

odcinku. Niestety Ministerstwo odpowiedziało, że do 2025 roku droga ta nie będzie 

realizowana. Obiecano nam, że jak zostanie wybudowana A 1, będzie przebudowana droga nr 

14. 

Pan Piotr Ślęzak sołtys wsi Lipka mówił, że szacowanie szkód łowieckich również czynione 

jest na podstawie ustawy k.p.a. Sołtys nie jest pracownikiem administracji samorządowej, w 

związku z tym Pan  Piotr Ślęzak zwrócił się o interpretację prawną w tej kwestii do radcy 

prawnego. 

Ad. pkt.12 Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XLIX  sesji RM radny 

Łukasz Orłowski odczytał  wnioski  przyjęte  przez Komisję w dniu  24 maja 2018 roku:  

Zdjąć  zadanie pt. budowa ośrodka kultury wraz ze środkami finansowymi z budżetu 

2018 roku (wnioskodawca radny Paweł Kasica). 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 

nie wiem czy Państwo pamiętacie , ale to nie kto inny tylko Pan Panie Przewodniczący, w 

2015 roku postawił wniosek o zamknięcie dyskusji w temacie lokalizacji nowego domu 
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kultury w Strykowie. Teraz po trzech latach składa Pan wniosek o zdjęcie tego zadania. 

Radni, którzy od początku wskazywali, że ta lokalizacja jest błędna byli traktowani przez 

większość dosyć lekceważąco. Upieranie się przy tej lokalizacji było wielkim błędem, czego 

dowodem jest dziś wniosek o wycofanie środków. Lekką ręką podejmujemy pochopne 

decyzje. Po trzech latach jesteśmy w punkcie wyjścia. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że rozumie propozycję Pana Przewodniczącego tak, że 

mamy zablokowane środki finansowe, których nie wykorzystamy. Rezygnujemy z tej 

inwestycji jednak już po wydatkowaniu środków publicznych i myślę , że Pan Burmistrz 

będzie miał to na uwadze. 

Radny Grzegorz Kozłowski  mówił, że takie gadanie radnego Bandurowicza o wydawaniu 

lekką ręką czy ciężką ręką  jest bez sensu i nie przekonuje go, ponieważ jak podkreślił na dom 

kultury czeka od 50 lat. Ten dom kultury musi być. Każdy może być hamulcowym jak jest w 

opozycji. 

Radny Łukasz Orłowski pytał wnioskodawcę czy można dopisać we wniosku aby środki te 

przeszły na realizację centrum szkolno-sportowego? 

Radny Paweł Kasica mówił, że postawił wniosek o zdjęcie środków. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że skoro tak to na posiedzeniu Komisji lub sesji złoży 

wniosek o przeznaczenie tych środków na budowę centrum edukacyjnego. 

Radny odniósł się do wypowiedzi radnego Kozłowskiego i mówił, że to czy grupa radnych 

jest hamulcowymi akurat wątpi i nie rozumie na co radny Kozłowski czeka: czy na dom 

kultury, czy na stadion z całą infrastrukturą czy na kompleks szkolno-sportowy bo już się 

pogubił. Bo na kilku komisjach radny Kozłowski jako prezes honorowy Klubu Zjednoczeni 

skarżył się na brak infrastruktury, brak sponsorów, brak stadionu z szatniami itp. A tamta 

inwestycja spełniałaby te wszystkie oczekiwania radnego Kozłowskiego. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że podpisuje się pod tym wszystkim co mówił radny 

Bandurowicz. Przypomniał, że pamięta jak radni opozycyjni mówili aby ten projekt przenieść 

w inne miejsce i nie pakować kolejnych pieniędzy w zmiany, tylko dostosować go do innej 

działki gminnej czy do tej , o której mówił radny Bandurowicz. Nie zgadza się z tym, żeby 

radny Kozłowski określał radnych jako hamulcowych. Wszystko to co robili radni opozycyjni 

było czynione pro publico bon aby gmina była lepsza i ładniejsza. 

Radny Bogdan Walczak mówił , że należy skończyć z pewnymi opiniami – chociaż czasami 

z przewodniczącym rady się nie zgadza- i zakończyć dyskusję bo ona do niczego nie 

prowadzi , skupić się na złożonym wniosku. 

Radny zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji bo postawiony wniosek o zdjęcie 

środków uważa za zasadny. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

8 głosów za  

3 głosy przeciwne  

3 głosy  wstrzymujące 

Wniosek: 

Zdjąć  zadanie pt. budowa ośrodka kultury wraz ze środkami finansowymi z budżetu 

2018 roku (wnioskodawca radny Paweł Kasica). 

 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

7 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

7 głosów  wstrzymujących 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że z jego punktu widzenia wszystkie 

sprawy formalno-prawne są spełnione, pozwolenie na budowę jest ważne , w każdej chwili 

można rozpocząć, ale  nie chce jednak ignorować 1700 podpisów mieszkańców bo jest to 
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znaczna część mieszkańców. W dalszym ciągu Burmistrz jednak twierdzi, że jest to najlepsza 

lokalizacja. Jeżeli z jednej strony jest się przeciwnym, z drugiej- nie daje czasu na 

przedyskutowanie to Burmistrz pytał o co chodzi? 

Burmistrz mówił również, że dzwonią do niego osoby , które chcą zbierać podpisy sprzeciwu 

do złożonego protestu tych 1700 osób. Ale nie chodzi o skłócenie społeczeństwa.  

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że radni opozycyjni nie są przeciwni budowaniu 

domu kultury  ale są przeciwni budowaniu go w tym miejscu. Ale czy do rady to nie dociera, 

że po trzech latach człowiek , który postawił wniosek o zakończenie dyskusji nad lokalizacją, 

dziś stawia wniosek o zdjęcie środków na to zadanie? To że byliśmy przegłosowani nie 

znaczy, że nie mieliśmy racji. Właśnie dowodem na to, że mieliśmy rację mówiąc , że 

lokalizacja jest zła, jest właśnie wniosek Pana przewodniczącego o zdjęcie środków na 

budowę. Przy założeniu, że lokalizacja była dobra to budowa już by ruszyła. Powtarzam- nie 

jesteśmy hamulcowymi, chcemy żeby ta gmina się rozwijała. Sytuacja jest w tej chwili 

paradoksalna, teraz powinienem powiedzieć- proszę bardzo , budujcie. Mówię głośno, to co 

leży mi na sercu. 

 

Ad. pkt. Zamknięcie obrad. 

 

 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLIX  sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 11.50 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,, zamykam czterdziestą dziewiątą  sesję Rady Miejskiej w 

Strykowie ˮ. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Z. Kubiak          

            

       Przewodniczący Rady Miejskiej 

 w Strykowie    

Paweł Kasica 

 

 

 

 

 

 

 

  


